
Protokoll 

 14 januari 2025 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 

Sandra förklarar mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Ingemar och Martin. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Sandra gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1.  Ekonomi 

Håkan redovisar ekonomin. Troligen nollresultat eller eventuellt lite minus beroende på 

resultatet från bingolottoförsäljningen. 

2.  Tävlingar 2025 

Lagadalskampen 12/4 i Kvänjarp. Styrgruppen ska ha möte i helgen.  

Ingemar har kollat upp ansökan om traillopp. Eventuellt köra ett varvlopp i september. 

Marknadsföring? Ingemar undersöker datum och detaljer kring upplägg till nästa möte.  

Ungdomstrippeln anordnas i år också som vanligt.  

3.  Översyn av belysning på elljusspåret 

Henrik har pratat med kollega på Sunnerbogymnasiet och det finns elever som kan hjälpa till 

med arbetet att byta ut lampor/armaturer som ett projektarbete. Byta ut till LED-lampor? 

Använda skylift eller annat? Frågan tas upp igen vid nästa styrelsemöte.  

4. Aktuella kartprojekt 

Bräkentorpskartan: Kartritare Lars har inte återkommit med förtydligande kring 

resekostnaden. OL-kommittén har inte kunnat fatta beslut om kartan ännu eftersom 

slutkostnaden och storleken på kartan inte är fastställd än.  

Lagankartan är klar. 

 



5 Årsmöte 

 

Datum för årsmöte 9/3 kl 16.00. Posten som ordförande är vakant. Inbjudan går ut på 

hemsidan, kommunens evenemangssida och i Finnstugan.  

 

6. Övriga frågor 

 

Sandra tar upp en punkt angående arrangör för lång-DM 2027. OK Norrvirdarna är 

intresserade av att arrangera. FK Finn har ingen lämplig karta för detta i nuläget och avstår. 

 

SMOF önskar kvinnlig representant och frågan har gått ut till zonansvariga. Anneli skickar 

vidare informationen. 

 

Henrik informerar om beställt tunneltält.  

 

       6.    Kommande möten 2025 

               11/2 (Martin) och årsmöte 9/3. Kort avstämningsmöte innan årsmötet? 

                        

 

7. Mötets avslutande 

Mötesordförande förklarar mötet avslutat.  

 

Protokollsekreterare           Justerare  Justerare 

 

Sandra Elg           Ingemar Ericsson-Brodda Martin Gummesson 


